
  

 

 

Interpellation till ansvarigt regionråd 

Interpellation om antalet vårdplatser i Region Västmanland 
Enligt Socialstyrelsens analyser och riktlinjer är behovet av vårdplatser 
i Sveriges regioner tydligt definierat vilket även framkommit från 
Tidöregeringen. Socialstyrelsens statistik visar att det redan idag finns 
en betydande brist på vårdplatser i flera delar av landet, vilket riskerar 
att påverka patientsäkerheten, arbetsmiljön för vårdpersonalen och 
tillgången till en högkvalitativ sjukvård. Region Västmanland är inget 
undantag och har en vårdplatssituation som enligt Socialstyrelsen 
kräver åtgärder för att öka antalet vårdplatser för att möta behovet hos 
regionens befolkning. 
Det är därför med stor oro som jag noterar att det politiska styret i 
Region Västmanland planerar att minska antalet vårdplatser med start 
2026 och framåt. Detta beslut står i skarp kontrast till Socialstyrelsens 
riktlinjer och rekommendationer samt till de insatser som på nationell 
nivå görs för att öka antalet vårdplatser i landet. Ett beslut som detta 
måste noga övervägas och förankras i en solid analys av dess 
konsekvenser för vårdens framtid. Det är avgörande att vi sätter 
vårdens kvalitet och invånarnas behov i första rummet.  
Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 
regionråd:  

1. Hur motiverar det politiska styret i regionen beslutet att minska 
antalet vårdplatser från 2026 och framåt, trots den redan 
existerande vårdplatsbristen? 

2. Vilka konsekvensanalyser har gjorts av detta beslut gällande 
patientsäkerhet, personalens arbetsmiljö och regionens förmåga 
att möta vårdbehovet hos invånarna? 
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